
Uitwisseling 16 november 2023

16 
nov.’23

Uitwisseling en ABC-stukken PFH & Ambtenaar

19.30 uur De werkgroep herinrichting Raads- en commissiezalen heeft zich de 
afgelopen maanden gebogen over de herinrichting van deze ruimten 
binnen het Huis van Leusden. Eerder is een bedrag vrijgemaakt voor 
het inzetten van Stam van den Wildenberg vanwege zijn 
betrokkenheid als medeontwerper en inrichter van het Huis van 
Leusden.  De werkgroep heeft een Plan van Eisen opgesteld. Stan van 
den Wildenberg heeft op basis daarvan uitvoerig overleg gehad met de
werkgroep, de griffie en de ambtelijke organisatie en op basis daarvan 
verschillende scenario's besproken met de werkgroep. Daaruit is een 
kader in woord en beeld voor de herinrichting ontstaan met een 
indicatieve begroting. De werkgroep wil in gesprek met de raad zodat 
een definitief kader en begroting kunnen worden opgesteld waarover 
de raad kan beslissen.

Agendering op verzoek van de
werkgroep die is belast met 
de inrichting van de raadzaal. 

21.00 uur
(45 min)

 Informeren over en input ophalen voor het 
sportaccommodatie onderzoek 

Wim Vos/Henriëtte Jansen

21.45 uur
(30 min)

Bespreken stand van zaken herontwikkellocaties de Leus, 
Klimrakker en de Holm.

Wim Vos / Sjoerd van Telgen

22.15 uur
(45 min)
 

Tabaksteeg-bespreken 1e concept (n.a.v. o.a. de input uit de 
participatie) / ophalen reacties gemeenteraad

Vos / Van Eijken
Voorstel voorzitter: Van den 
Brink

Deze gaat
niet meer 
passen. 

Op 16 november worden de plannen voor Biezenkamp 2 ter inzage 
gelegd voor zienswijze. Leusden Vooruit en GroenLinks-PvdA 
verzoeken het college om eerst met de raad over dit project te 
spreken, alvorens dit ter inzage te leggen. Dit vanwege de grote 
onduidelijkheid bij omwonenden (er heeft geen participatieproces 
plaats gevonden).

Er bestaat vanuit de raad de wens om met de wethouder te spreken 
over de procesgang tot nu toe en de communicatie vanuit de 
gemeente en de ontwikkelaar naar de omwonenden. Wanneer dit 
project doorgang vindt, heeft dit gevolgen voor de rest van het gebied 
waar potentieel nog het e.e.a. gebouwd en verbouwd zal en kan gaan 
worden.

Agendering op verzoek van 
Leusden Vooruit en 
GroenLinks-PvdA. 


